
 
 
Protokoll styrelsemöte måndag 17 september 2018 kl 15.00-17.00  
 
Lokal: Grundläggaren, Conventum Örebro 
 
Närvarande:  
Åse Johnson, Mats Geijer, Tomas Bjerner, Sara Sehlstedt, Mattias Bjarnegård, 
Christina Christoffersen, Henriettae Ståhlbrandt, Adel Shalabi, Peter Hochbergs, 
Katrine Riklund, Ida Blystad, Yngve Forslin, Anders Wennerberg 
Via telefon: Sara Shams, Magnus Persson 
Ej närvarande: Anders Sundin, Pia Maly Sundgren, Peter Leander 
 

22.      Fastställande av mötesagenda  

Agendan fastställs, två övriga frågor anmäls av SS och MB. 

23.      Föregående protokoll  

Föregående protokoll fastställs. 

24.      Val av justeringsperson  

Christina Christoffersen 

25.      Information (HS)  

     a, i-Guide  

Ny pilot i Jönköpings län som nu är uppgraderad med tydliga 

förbättringar, går igång i oktober. Högre grad av integration med 

befintligt remissystem. HS visar hur systemet ser ut i nuläget. SoS 

sammankopplar med SKL i arbetet på nationellt plan. SFMR arbetar i 

dessa kanaler för i-Guide. Matrisorganisation med organgrupper och 

medicinsk diagnostik, där det finns flera radiologer nominerade till 

nationella gruppen för kunskapsstyrning.   

     b, Nationell kunskapsstyrning  

Nomineringarna processas nu i september, förhoppningsvis med god 

radiologisk representation. 

     c, Rapport från möte med SFR  

Möte med SFR i april, bl a gällande logga för röntgenveckan, 

röntgenveckans struktur, röntgenveckan 2020.  

26.     Ungt Forum (YF)  



Fallpresentationstävlingen: 11 anmälda, med fler som var intresserade 

men inte fick plats. 

Quiz: en ST-vinnare och en specialistvinnare, styrelsen godkänner inköp 

av pris på två stycken presentkort på 1 000 kr i bokhandel. 

Digitala kursintyg; kontakt med Sofia Stahre Läkarförbundet, där arbete 

sker men inte någon tydlig lösning i sikte 

 

27.     Utbildningsutskottet  

a) Information om SLF’s kartläggning av bristspecialiteter (MB)  

MB har rapporterat till SLF med anledning av arbetet med 

läkarförsörjningen särskilt inom bristspecialiteter, huruvida t ex ST ska 

vara centralt organiserat. Rapport om nuläget med beräknat cirka-antal 

på 1200 radiologer som är aktiva, men flera jobbar efter 65. Antal ST är ca 

350. Tillväxt av ST-läkare. Svårberäknat vad bristen är – ca 10 %? Ca 100 

åa? Eller är det lågt räknat? Subspecialiserad brist? 

b) Ny ordförande i utbildningsutskottet  

Yngve Forslin tar på sig uppdraget med stöd från övriga 

utskottsmedlemmar. 

28.     Kvalitetsutskottet (PH)  

Kvalitetsdag på torsdag Röntgenveckan, bl a med föreläsning om Nära 

vård. 

29.    Kontrastmedelsutskottet (PL)  

Kontrastmedelsgruppen hade internat i Stockholm i våras. ST-kurs på 

röntgenveckan. Uppdaterade riktlinjer. Läkemedelsverket har kontaktat 

SFMR angående barn och kontrastmedel, arbetet görs med Svensk 

Förening för Pediatrisk Radiologi. Hur t ex göra med off-label användning 

av ultraljudskontrastmedel på barn? 

KÅR rapporterar om Gd-inlagring och arbetet med t ex 

patientinformation. Ett arbete som kontrastmedelsgruppen skulle kunna 

vara behjälpliga med? Förfrågan går till Peter Leander. 

30.     Stipendier  

    a, Företagsstipendierna delas ut på årsmötet. Inga av stipendiaterna har 

anmält att de kommer till årsmötet och med anledning av detta kommer det i 



utlysningen betonas vikten av närvaro på röntgenveckan för att ta emot 

stipendiet man blir tilldelad. 

31.     Nomineringar 

    a, Hedersmedlemmar 2018 (HS)  

2017  års hedersmedlem är Mikael Hellström, delas ut imorgon. Fundera 

på 2018 års möjliga hedersledamöter. 

b, Studentpris (KÅR)  

Utgår i år, blir dubbla pris nästa år. 

32.     Vetenskaplig sekreterare (PSM) (utgår) 

33.     Facklig sekreterare (AW) 

Rapporterar att sjukskrivningstalen bland läkare ökar. Förbundet arbetar 

tillsammans med industrin för att ta fram kliniskt beslutsstöd. Diskussion 

kring beslutsprocess för högspecialiserad vård. 

34.     Hemsidan (ÅJ)  

Problem under våren med betaltjänsten så den fick tas bort. I nuläget sker 

betalning via bankgiro. Det finns i nuläget ingen funktionsbrevlåda till 

SFMR – vilket behövs och bör skapas. Ånyo tas läkarförbundets förslag 

om gratis hemsida upp. Får diskuteras vidare av Åse, Sara, Mats. 

a, Ny webbredaktör: inget förslag kommer vid sittande möte, HS kommer 

att maila ut till berörda. 

35.     Ekonomi och medlemsstatus (PH) 

Inget avvikande i ekonomin. 1543 medlemmar i augusti, 1225 aktiva 

medlemmar. 

a, Revisorer: förslag på proffsrevisorer då det varit svårt med ideella 

revisorer, PH har kontakt. Eventuellt behöver stadgarna justeras. 

36.     Imago (AS) 

Deadline för nästa nummer är efter röntgenveckan. AS vill avgå som 

redaktör, ingen ny kliver fram ännu, får diskuteras vid nästa möte.  HS vill 

även att alla funderar på formerna kring Imago – ska det kanske övergå i 

digitalt format i samarbete med hemsidan? 

37.     Röntgenveckan 

Efterfrågas en mer kontinuerlig struktur i organisationen så att det blir 

kontinuitet över åren och en bättre organisation så att det inte blir så 



personberoende. Det tas även upp vilket innehåll röntgenveckan skall ha 

och läkardeltagandet. Diskussion får fortsätta på internatet. 

    a, Röntgenveckan 2018 (MG) 

Drygt 1000 anmälda. Diskussion om organisationsformerna får fortsätta 

på internatet. 

    b, Röntgenveckan 2019 (HS) 

 Enligt plan. 

    c, Röntgenveckan 2020 och framåt (HS) 

 2020  

 2021 Göteborg 

38. Internationellt  

a, ESR (KÅR): rapport om ESR 

39.     Resebidrag (HS) 

     a, UEMS: beslut att bekosta HS resa till Rom för deltagande i UEMS. 

b, ESR leadership i Berlin i november: beslut att bekosta de tre deltagare 

som åker (HS, AS och en till) 

40.   Övriga frågor 

a) Sara Sehlstedt: remiss angående SVF thyroideacancer där Sara har input. 

Lämnar åsikter till HS. 

SS var på Euroson förra veckan, 2020 är mötet i Bergen där arrangörerna 

bett om svensk deltagande. SS kontaktar även den norska 

radiologföreningen angående detta. 

b) Mattias Bjarnegård: rapport om remissvar om utbildningsfrågan (6-årig 

läkarutbildning) (t ex digitala hjälpmedel) 

c) MG rapporterar från professorskonventet, t ex forskningstid och 

finansiering. Uppdatering av boken i Radiologi av Lennart Blomkvist och 

Sofia Zackrisson. Problem kring studenter som gör studentarbeten med 

tanke på GDPR eftersom de inte är anställda. KÅR rapporterar att arbete 

kring att lösa detta pågår.  

41.   Kommande möten (HS) 

Årsmöte på torsdag. 

Telefonmöte måndag 5 november kl 15-16.30, Tomas Bjerner ordnar 

mötesrum. 



Styrelseinternat tisdag-onsdag 29-30 januari, Henriettae återkommer 

med plats. 

 

 

Justeras: 

   Christina Christoffersen 

 

 

 

Henriettae Ståhlbrandt Ordf   Ida Blystad Sekr 


